
اخبارخبر كوتاه
شهردار گرگان:

بافت تاریخی گرگان ظرفیت عظیم گردشگری است

    ابراز رضایت مدیر كل دفتر بازرسی و مدیریت عملکرد منابع آب ایران 
از میز خدمت شركت آب منطقه ای لرستان

بازدید معاونت عمرانی استانداری  و شهردار خرم اباد از برخی پروژه های شهری

در  دادبود  عبدالرضا  امتیاز؛  گزارش  به 
حاشیه  در  بین المللی  رسانه های  با  نشست خبری 
اظهار  چین،  گوانجو  در  شهرداران  جهانی  مجمع 
کرد: این اجلاس فرصتی را فراهم کرد تا در حاشیه 

آن به ارتباط بیشتر گوانجو و گرگان بپردازیم.
در  توسعه شهری  داد: خوشبختانه  ادامه  وی 
شهری  مدیریت  و  بوده  توجه  قابل  بسیار  گوانجو 
گرگان به دنبال آن است که بتواند با برقراری ارتباط 
با شهرهای مهم جهان در راستای تبادل ظرفیت ها 
و توسعه شهری به ویژه در حوزه گردشگری اتفاقات 
خوبی را رقم بزند.شهردار گرگان خاطرنشان کرد: 
مطرح  موضوع  این  گوانجو  شهردار  با  نشست  در 
و  هزار   2 دو  با  تاریخی  شهر  یک  گرگان  که  شد 
500 سال قدمت است و از فرصت های گرشگری، 
دانشگاهی و سرمایه گذاری و حوزه های اجتماعی و 
توسعه  برای  می توان  گوانجو  و  شهر  این  فرهنگی 

بخش های هر دو شهر استفاده کرد.
تفاهمنامه  امضای  به  اشاره  با  دادبود 
خواهرخواندگی بین دو شهر گرگان و گوانجو، بیان 
کرد: امیدوارم بتوانیم بلافاصله پس از امضای این 

آغاز  را  طرفه  دو  اقدامات  و  فعالیت ها  تفاهمنامه، 
اجرایی  فاز  وارد  ممکن  فرصت  اولین  در  و  کنیم 

پروژه ها باشیم.
گرگان  شهری  مدیریت  نگاه  کرد:  تاکید  وی 

بر  شهرداری  ذاتی  وظایف  کنار  در  دوره  این  در 
مسیر  این  در  و  است  گردشگری  توسعه  محور 
صدها پروژه سرمایه گذاری در گرگان تعریف شده 
و تعداد زیادی از آنها در مرحله مطالعه و یا آماده 

اینکه  بر  تاکید  با  گرگان  است.شهردار  اجرا  برای 
است  گردشگری  خوب  ظرفیت های  دارای  گرگان 
که می تواند برای مردم چین و شهر گوانجو جذابیت 
داشته باشد، گفت: در روزهای گذشته جشنواره ای 
را برگزار کردیم که مردم برای دیدن جذابیت های 
پاییزی به گرگان آمده بودند و این در حالی بود که 
برگ  درختان پاییزی در گرگان بیش از 15 رنگ را 

به خود گرفته بود.
بسیار  گرگان  تاریخی  بافت  گفت:  دادبود 
یزد  و  اصفهان  شهرهای  کنار  در  که  است  جذاب 
از  یکی  می توان  ایران  تاریخی  شهرهای  دیگر  و 
تاکید  باشد.وی  گردشگری  مهم  بسیار  مقصدهای 
بسیار  اقدامات  ورزشی  و  اجتماعی  حوزه  در  کرد: 
این دوره مدیریت شهری صورت گرفته  خوبی در 
و به نظر من، شهر گوانجو در شب بسیار زیبا است 
و ما به دنبال این هستیم از تجربه های گوانجو در 
بیان کرد:  این راستا استفاده کنیم.شهردار گرگان 
نقل  و  حمل  توسعه  در  گوانجو  تجربه  از  استفاده 
شهری و حل مشکل ترافیک یکی از مسائل بسیار 

مهمی است که در دستور کار قرار خواهد گرفت.

دانشگر  :مهدی  فولادوند  کریم  آباد   خرم 
با حضور  ای که  به همراه هیئت همراه در جلسه 
مدیرعامل، اعضاء هیئت مدیره ، معاونین و مدیران 
شرکت آب منطقه ای لرستان  برگزار گردید بیان 
داشت: در شرکت های آب منطقه ای از بکارگیری 
رجوع   ارباب  به  پاسخگویی  برای  متخصص  افراد 
مدیریت  و  بازرسی  دفتر  .مدیرکل  شود  استفاده 
از  ابراز رضایت  با  ایران  آب  منابع  عملکرد شرکت 
طراحی میز خدمت آب منطقه ای لرستان عنوان 
و  به هنگام  خدمات  ارائه  میز خدمت  از  کرد:هدف 
میزان  افزایش  مشتریان،  به  سازمان  یک  کارآمد 
اعتماد آنها و ارتقای  بهره وری است.وی در مورد 

داشت:نقطه  ابراز  اداری  سلامت  و  صیانت  کمیته 
است.  اداری  سلامت  موضوع  اداری  فساد  مقابل 
یعنی نظام اداری با رعایت اصول و مقررات اداری 
حاکم و با توجه به نظم اداری از قبل طراحی شده، 
وظایف خود را به خوبی و برای نیل به بهره وری 

سازمانی اجرا می نماید. 
آرزوهای  و  خواستها  از  یکی  اداری  سلامت 
نظام  که  بطوری  بوده  مختلف  جوامع  دیرینه 
عموم  به  خدمت  عادلانه  توزیع  ابزار  یک  اداری 
تقویت  همچنین  دانشگر  باشد.مهدی  شهروندان 
نگرش و باورهای دینی کارکنان و مدیران، رعایت 
اصل شایسته سالاری و گزینش صحیح کارکنان و 

مدیران، عدالت در برخورد با کارکنان، حفظ و شأن 
همکاران و افراد در شرکت و رعایت کامل حجاب 
و عفاف و ...  از راه های ارتقاء سلامت نظام اداری 
منطقه  آب  مدیرعامل  جلسه  این  ادامه  دانست.در 
ارائه خلاصه  با  لرستان ضمن خوش آمدگویی  ای 
داشت:  اظهار  شرکت  اقدامات  و  عملکرد  از  ای 
شرکت آب منطقه ای لرستان با استفاده از ظرفیت 
بانوان و اعتماد به جوانان توانمند در سیستم های 
های  موفقیت  همکاران  کلیه  تلاش  و  مدیریتی 
چشمگیری کسب نموده  که می توان در این مدت 
کوتاه به کاهش بدهی های شرکت و پرداخت بیمه 
و کسورات سالهای گذشته اشاره کرد  و این نشان 

است. درآمد  بخش  در  شرکت  خوب  عملکرد  از 
درآمد شرکت در سال 96  داد:  ادامه  رضامیرزایی 
است  داشته  پیشرفت   95 سال  به  نسبت   %50  ،
سازی  مناسب  در   درآمدها،  این  از  بخشی  با  که 
، زیرساخت های فناوری و اطلاعات  اداری  فضای 
بدون جابجایی از اعتبارات طرح اقدام  شده است.
رشد  به  رو  با  لرستان   ای  منطقه  اب  عامل  مدیر 
خواندن عملکرد آب منطقه ای لرستان به دریافت 
تندیس برنز سال 96 و  تندیس نقره سال 9۷  در 
کننده  مصرف  حقوق  از  6حمایت  ماده  خصوص 
شهید  جشنواره  در  شرکت  این  مداری  ومشتری 

رجایی اشاره کرد.

استانداری  عمرانی  معاونت  مرادپور  احمد  امتیاز؛  گزارش  به 
لرستان ، وحید رشیدی شهردار خرم آباد به اتفاق سجاد بابایی رئیس 
پروژه های  برخی  از  آباد  کمیسیون عمران شورای اسلامی شهر خرم 
عمرانی شهرداری خرم آباد بازدید به عمل آوردند. بازدیدکنندگان در 
محل پروژه های زیرگذر بهارستان ، پروژه دفع آبهای سطحی گلدشت 
شرقی،  آسفالت گلستانها و منطقه پاگر و خط تولید سطل زباله  شهرداری 
خرم اباد حضور یافته و از نزدیک در جریان فعالیتهای عوامل پروژه ها قرار 
گرفتند.اتخاذ تدابیری برای رفع مشکلات و موانع پروژه ها و نیز تاکید بر 
شتاب بیشتر در اجرای آنها از مسائل مطرح شده در این بازدید بود.نظارت 
مستقیم و پیگیرانه و بازدیدهای مستمر شهردار خرم آباد و مدیران شهری 
از پروژه های شهرداری از نکات قابل توجه در فعالیتهای چندماهه اخیر 
شهرداری خرم آباد بوده است . امری که می تواند علاوه بر افزایش دقت 

و کیفیت اجرای پروژه ها ، زمینه ساز تسریع در روند تکمیل آنها باشد.
اولین نشست هیات عالی سرمایه گذاری شهرداری خرم آباد

آباد  خرم  شهرداری  گذاری  سرمایه  عالی  هیات  نشست  اولین 

به ریاست وحید رشیدی شهردار خرم آباد و با حضور مدیر سرمایه 
امور مالی شهرداری  گذاری و مشارکتهای مردمی و همچنین مدیر 
خرم آباد برگزار گردید.تعیین اولویتهای سرمایه گذاری در شهرداری 
های  بخش  در  گذاران  سرمایه  خواستهای  در  بررسی  و  آباد  خرم 
بود.شهردار  مذکور  نشست  در  شده  انجام  اقدامات  جمله  از  مختلف 
خرم آباد در این نشست ضمن تاکید بر لزوم جذب سرمایه گذاران 
در  حوزه های مختلف فعالیتهای شهرداری گفت : با وجود مشکلات 
گوناگون  بخشهای  در  متعدد  اقدامات  انجام  لزوم  و  شهرداری  مالی 
حوزه شهری ، سپردن امور مختلف به بخش خصوصی معتمد و ماهر 
باید  افزود:  رشیدی  باشد.دکتر  راهگشا  و  سودمند  اقدامی  تواند  می 
طوری عمل کنیم که سرمایه گذاران بومی مقیم خارج از استان  و 
نیز سایر سرمایه گذاران به سمت پروژه های شهری خرم آباد متمایل 
شوند ، امری که می تواند متضمن برکات زیادی برای شهرمان باشد.
شهرداری  مردمی  مشارکتهای  و  گذاری  سرمایه  مدیر  سعیدفتوحی 
خرم آباد نیز در این نشست با ارائه گزارشی از اقدامات این مدیریت 

در جهت رونق سرمایه گذاری در حوزه شهری از ایجاد زمینه های 
لازم جهت حضور سرمایه گذاران و نیز  اعلام آمادگی چندین سرمایه 
گذار بومی و غیر بومی جهت حضور در پروژه های شهری خرم آباد 

با انجام پروژه های جدید به مقتضای نیازهای حوزه شهری خبر داد

با اجرای پروژه های VD  و گوگرد زدایی؛

 گام بزرگ ذوب آهن اصفهان برای تولید محصولات صنعتی  

اعمال راهکارهای مدیریت مصرف آب در  اداره ورزش وجوانان استان مرکزی

 باحضوراستاندارمركزي ودرراستاي اقتصادمقاومتي 
رونمایي ازرله اضافه جریان واتصال زمین ساخت داخل كشور انجام شد

تولید  در  اصفهان  آهن  ذوب  آشنای  برند  امتیاز؛  گزارش  به 
و  مرغوب  اولیه  مواد  از  گیری  بهره  با  استاندارد  فولادی  محصولات 
همچنین فرایند تولید ذوب مطلوب آوازه کیفیت محصولات را تا آن 
سوی مرزها طنین انداز کرده است و این مهم ثمره تلاش و کوشش 
گوناگون  های  بخش  در  اصفهان  آهن  ذوب  تلاشگران  روزی  شبانه 
کارخانه است. با توجه به اهمیت دو پروژه کلیدی VD   ) گاز زدایی 
بخش  مدیر  جوادی  مهندس خسرو  با  زدایی  گوگرد  همچنین   و   )
در  را  آن  مشروح  که  نمودیم  گفتگو  اصفهان  آهن  ذوب  فولادسازی 
ادامه می خوانید :مهندس جوادی گفت : یکی از موضوعات اساسی در 
تولید فولاد کیفی به ویژه فولاد ریل ، کاهش میزان گازهای هیدروژن 
و اکسیژن در فولاد است زیرا مقادیر بالای هیدروژن و اکسیژن ، تأثیر 
مخربی بر خصوصیات فولاد مانند )ترک خوردگی هیدروژنی و کثیفی 
ذوب( ایجاد می کند.وی افزود : در راستای کاهش این گازها به ویژه 
هیدروژن ، عملیات ذوب در خلاء ضروری است تا علی رغم کاهش 

گاز ، اصلاح آخال های غیر فلزی در ذوب به وجود آید. بدین منظور 
مدیریت فولادسازی پروژه VD ) گاز زدایی( را با هماهنگی معاونت 
تام  و همچنین همکاری شرکت های  قراردادها  امور  و  برداری  بهره 
ایران خودرو و Inteco کشور اتریش در سال 93 آغاز نمود و بهره 
آذرماه محقق گردید. مدیر  با موفقیت در یکم  پروژه  این  از  برداری 
بخش فولادسازی ادامه داد : به طریقی که هیدروژن اولیه مذاب از 
حدود PPM 4/8 به مقدار PPM 1/1 کاهش یافت و تولید فولاد 
کیفی به خصوص فولاد ریل در بخش فولادسازی هموار شد.مهندس 
 VD جوادی اضافه کرد : تاکنون حدود 2000 تن ذوب در ایستگاه
انجام گرفته است که میزان هیدروژن ذوب های  عملیات گاززدایی 
فوق به پایین تر PPM2 رسیده است و حدود 1000 تن فولاد ریل 
با مارک R260در ایستگاه 3 با مقطع 250×320 به صورت تمام زیر 
سطح به روش اسلاید گیت ریخته گری گردیده است و آماده تولید 
 : مقام مسئول گفت  این  است.   نورد 650  در   R260 ریل پروفیل 

سیستم گاززدایی تحت خلاء موجود از نوع تانک خلاء است که یکی 
از مکانیزم های متداول در تولید فولادهای کیفی به شمار می رود 
و  قرار گرفته  تانک خلاء  پاتیل حاوی فولاد مذاب در یک  و در آن 
درپوش خلاء با درزبندی مطمئن روی آن قرار می گیرد . ایجاد خلاء 
در محفظه بالای پاتیل فولاد در تانک خلاء تا فشار کمتر از 0/5 تور 
از نوع اجکتور بخار که 3 اجکتور به صورت سری و  توسط ۷ پمپ 
4 اجکتور دیگر به شکل A4 و B4 و A5 و B5 و به صورت موازی 
انجام می گیرد . وی اظهار کرد : در حین عملیات ایجاد خلاء ، گاز 
آرگون از طریق نازل کف پاتیل فولاد به ذوب دمیده می شود در این 
و  هیدروژن  از جمله  محلول  گازهای   ، فشار  کاهش  علت  به  هنگام 
تلاطم مذاب گاززدایی انجام می گردد . مدت زمان عملیات گاززدایی 
بسته به مقدار اولیه گاز هیدروژن از 15 الی 23 دقیقه زمان نیاز دارد. 
این سیستم قادر است مقدار هیدروژن اولیه حدود PPM4 به مقدار 

PPM1 کاهش دهد.

به گزارش امتیاز؛ در راستای اعمال مدیریت 
آب  بهینه  مصرف  فرهنگ  گسترش  و  مصرف 
وضعیت مصرف آب در اداره ورزش وجوانان استان 
مرکزی توسط اداره بهره برداری آب منطقه یک آب 

وفاضلاب اراک مورد بررسی قرار گرفت. 

وفاضلاب  آب  امور  مدیر  سرآبادانی  سعید 
هماهنگی  دنبال  به  داشت:  اظهار  اراک  شهرستان 
استان  جوانان  و  ورزش  اداره  با  شده  انجام  های 
مرکزی پس از بررسی وضعیت موجود مصرف آب 
وارباب  کارکنان  تعداد  به  توجه  با  سازمان  این  در 

این  سبز  فضای  و  ازتاسیسات   بازدید  و  روجوع  
بهره  اداره  رئیس  صالحی  سعید  توسط  سازمان 
 ، اراک  وفاضلاب  آب  یک  منطقه  آب  برداری 
راهکارها و نظرات کارشناسی برای کاهش مصرف 

آب  در این سازمان ارائه شد.  

اراک  شهرستان  فاضلاب  و  آب  امور  مدیر 
اداره کل ورزش و جوانان استان  از  ضمن تقدیر 
اقدامات  کنون  تا  سازمان  :این  گفت  مرکزی 
خوبی در راستای مدیریت مصرف آب انجام داده 

است.

مانیتورینگ  مرکز  از  برداري  بهره  آیین  امتیاز؛  گزارش  به 
واتصال  اضافه جریان  رله  از  ورونمایي  باختر  اي  برق منطقه  شرکت 
در  مرکزي  استانداري  ومدیران  ،معاونین  استاندار  باحضور  زمین 
شرکت برق منطقه اي باختر برگزار شد. در این مراسم فرهاد شبیهي 
هاي  سیستم  جایگاه  به  توجه  اظهارداشت:با  شرکت  ،مدیرعامل،این 
قابلیت  و  پایداري  در  مهمي  نقش  که  برقرساني  شبکه  در  حفاظتي 
انعقاد  اقدام به  با ارزش شبکه دارد  از تجهیزات  اطمینان و حفاظت 
مالتي  رله  دستگاه   50 و  حفاظتي  رله  دستگاه   10 ساخت  قرارداد 
داشت:  اظهار  وي  است.  کرده  وبکو  بنیان  دانش  شرکت  با  فانکشن 
ماژولار بودن، مالتي فانکشن بودن توابع حفاظتي، قابلیت تغییر اندازه 
قابلیت  و  دلخواه  تعداد  سفارش  قابلیت  دلخواه،  ابعاد  به  رله  جعبه 
سفارش تعداد دلخواه ورودي ولتاژ و جریاني از مهمتریهن ویژگي هالي 
رله هاي وبکو است. شبیهي ادامه داد: در راستاي تکیه بر بومي سازي، 
تحقق منویات رهبر معظم انقلاب و مبارزه با تحریم هاي ظالمانه بهره 
در  داخلي  مهندسان  پژوهشي  و  علمي  توان  و  فني  دانش  از  گیري 
دستور کار شرکت برق منطقه اي باختر قرار گرفت و به سفارش این 
شرکت ساخت اولین رله جریاني در شرکت وبکو با مشارکت دانشگاه 
امیرکبیر ساخته شد. وي اظهار داشت: قیمت تمام شده این رله بین 

100 تا 140 میلیون ریال است در صورتي که قیمت واردات این کالا 
بین دو تا سه هزار یورو برآورد مي شود. مدیرعامل شرکت برق منطقه 
اي باختر بیان کرد: علاوه بر قیمت بالاي وارداتي رله ها، براي تعمیر 
نیز باید به شرکت خارجي ارسال مي شد که این مهم در مواقعي بیش 
از 6 ماه به طول مي انجامید اما رله هاي شرکت وبکو علاوه بر قیمت 
پایین در مقایسه با مشابه خارجي هزینه تعمیر و نگهداري آن نیز به 
سهولت انجام مي شود. براساس این گزارش دراین رونمایي سید علي 
آقازاده ،استاندار مرکزي گفت : هزینه بالاي تولید برق وپایین بودن 
نرخ دریافتي ازمشترکین از مشکلات عدیده این صنعت است ونهادینه 
کردن فرهنگ صرفه جویي و درست مصرف کردن در شرایط کنوني 
بهترین راهکار براي حل این مشکل است که در این راستا کارگروه 
استاني با حضور مسئولان شرکت برق منطقه اي باختر، شرکت توزیع 
برق، کارکنان دستگاه هاي اجرایي، استاندار و معاون هماهنگي امور 
اقتصادي و توسعه منابع استاندار مرکزي تشکیل شده است. استاندار 
مرکزي اضافه کرد: علاوه بر برنامه ریزي کاهش مصرف برق در استان، 
مطالبات شرکت برق منطقه اي باختر و شرکت توزیع برق استان از 
دستگاه هاي اجرایي، صنایع و مشترکان خانگي نیز با جدیت در این 
کارگروه پیگیري مي شود. آقازاده بیان کرد: اگرچه استان مرکزي در 

تابستان امسال به لحاظ مدیریت بهینه مصرف برق از رئیس جمهوري 
تمام مدت سال در  این فرهنگ در  باید  اما،  تقدیرنامه دریافت کرد 
لایه هاي مختلف جامعه به خصوص صنایع نهادینه شود. وي اظهار 
داشت: صنعت برق در بخش هاي تولید، نگهداري و توزیع پر هزینه 
است و باید از این انرژي به بهترین شکل ممکن استفاده کرد. استاندار 
مرکزي گفت: برق منطقه اي باختر کانون تولید برق در هسته مرکزي 
کشور است و دستگاه هاي اجرایي باید نسبت به پشتیباني و همکاري 

با این مرکز بیش از پیش تلاش کنند. 
آقازاده ادامه داد: مرکز مانیتورینگ هوشمند شرکت برق باختر 
بیش از 900 دوربین را در سراسرحوزه تحت پوشش برق باختر به 
را  اتفاقي  و  حرکت  کوچکترین  که  کند  مي  رصد  هوشمند  صورت 
در شبکه به سرعت اطلاع مي دهد و در مرکز کنترل رسیدگي مي 
چرا  دارد  زیادي  اهمیت  مرکز  این  از  برداري  بهره  افزود:  شوند.وي 
وجود مي  به  برق  براي خطوط  که  نقصي  و  تعمیرات  منظور  به  که 
آید درکمتر از 2 ساعت عملیات رفع نقص انجام مي شود. استاندار 
فوق  لایه  در  محوري  پست  عنوان  به  انجیرک  کرد:  عنوان  مرکزي 
توزیع و تامین برق کشور نقش بسیار مهمي دارد که سومین پست 

انتقال برق در کشور است.

حضور باشکوه مردم گرگان در 
اختتامیه جشنواره پاییز هزار رنگ

جشنواره  اختتامیه  امتیاز؛  گزارش  به 
مردم  باشکوه  حضور  با  گرگان  رنگ  هزار  پاییز 
شد.  برگزار  النگدره  جنگلی  پارک  در  گرگان 
با  گرگان  رنگ  هزار  پاییز  جشنواره  اختتامیه 
ویژه  هنرنمایی  و  گرگان  مردم  باشکوه  حضور 
سالار عقیلی خواننده خوب کشورمان در پارک 
افراد  مراسم  این  شد.در  برگزار  النگدره  جنگلی 
و  آشپزی  خانوادگی،  رالی  مسابقات  برگزیده 
و  اهدا  آنها  به  جوایز  و  معرفی  سنتی  غذاهای 
جشنواره  این  کنندگان  برگزار  تلاش های  از 
اهدا لوح  با  تقدیر شد.همچنین فرماندار گرگان 
حوزه  در  گرگان  شهردار  اقدامات  از  تندیس  و 
فعالیت های اجتماعی و فرهنگی به ویژه برگزاری 

جشنواره پاییز هزار رنگ تقدیر کرد.

شهردار گلستان: 57 روز تا بهره برداری 
سالن چند منظوره شهرک امام 

حسین)ع( باقی مانده است
علیرضا عرب:  مهندس  امتیاز؛  به گزارش 
شادچای  رودخانه  حاشیه  ورزشی  سالن  طرح 
به مرحله نصب سازه فلزی رسید.مهندس عرب 
شهردار گلستان اظهار داشت: پروژه احداث سوله 
رودخانه  خارق العاده  طرح های  از  یکی  ورزشی 
)ع(  امام حسین  است، که در شهرک  شادچای 
فیزیکی  پیشرفت  از  و  است  ساخت  حال  در 
سالن  پروژه  این  باشد،  می  برخوردار  مطلوبی 
چند منظوره ورزشی با زیربنای 1۷00 مترمربع 
شروع  آن  فلزی  سازه  نصب  اکنون،  هم  و  آغاز 
و  ایمنی  نکات  تمام  شد:  یادآور  است.وی  شده 
استاندارد در این پروژه رعایت شده است و هم 
با  عظیم،  طرح  این  مطلوب،  پیشرفت  با  اکنون 
یاری خداوند و با حمایت اعضای شورای اسلامی 
شهر و نیرو های زحمت کش شهرداری تا دهه 
مبارک فجر سال جاری به بهره برداری رسیده 
و شاهد رشد و شکوفایی در سرانه های ورزشی 

شهر خواهیم بود.

در حکمی از سوی مهندس سید عبدالله موسوی : 
مشاور و سرپرست دفتر مدیرعامل 

شرکت ملی حفاری ایران منصوب شد
سوی  از  حکمی  در  امتیاز؛  گزارش  به 
ملی  شرکت  مدیره  هیأت  رئیس  و  مدیرعامل 
عنوان  به  آقاجری  صاحب  دکتر  ایران  حفاری 
منصوب  مدیرعامل«  دفتر  سرپرست  و  »مشاور 
ملی  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به   . شد 
از سوی مهندس  ایران در حکم صادره  حفاری 
با  همراه  سازنده  تعامل  موسوی،  عبدالله  سید 
تکریم بیش از پیش کارکنان و مراجعه کنندگان 
برنامه   . است  گرفته  قرار  تاکید  مورد  دفتر  به 
ریزی به منظور تعیین اوقات ملاقات مدیرعامل 
و  با کارکنان، روسا و مدیران شرکت و مدیران 
مکاتبات  به  پاسخ  ها،  شرکت  سایر  مسئولان 
پاسخگویی،  دفتر،  مراجعان  با  مذاکره  و  اداری 
دیگر  از  آنان  مشکلات  پیگیری  و  راهنمایی 
وظایف رئیس دفتر مدیرعامل عنوان شده است. 
نفت  صنعت  مدیران  دفاتر  با  مستقیم  ارتباط 
جهت پیگیری کارهای ارجاعی از سوی شرکت، 
پیگیری وضعیت همکاران بیمار و حادثه دیدگان 
حین کار و انجام امور تشریفاتی مورد نیاز جهت 
حضور هیأت های عالی رتبه ایرانی و خارجی در 
مدیرعامل  دفتر  رئیس  وظایف  در شرح  شرکت 
قید گردیده است . دکتر صاحب آقاجری پیش 
و  اطلاعات  فناوری  مدیریت  سرپرستی  این  از 

ارتباطات شرکت را بر عهده داشت .

مدیرعامل و رئیس هیأت مدیره شرکت ملی 
حفاری ایران : 

مولفه های کنترل، نظارت و مصرف به 
هنگام در بخش کالا باید سرلوحه کار باشد

به گزارش امتیاز؛ مدیرعامل و رئیس هیأت 
مولفه  گفت:  ایران  حفاری  ملی  شرکت  مدیره 
های کنترل، نظارت و مصرف به هنگام در بخش 
به عنوان سرلوحه کار،  باید  امور کالا  تدارکات و 
روابط  گزارش  به   . شود  واقع  جدی  توجه  مورد 
ایران مهندس سید  عمومی شرکت ملی حفاری 
عبدالله موسوی پس از بازدید از مجموعه انبارهای 
کالاهای مصرفی و سرمایه ای این شرکت افزود: 
در این زمینه به روز رسانی، طراحی و تهیه نرم 
افزارهای کاربردی مورد تاکید است.وی اظهار کرد: 
با بکارگیری نرم افزار و کار سیستمی باید به سمتی 
سازمانی  سلایق  فردی  سلیقه  جای  به  که  رفت 
شرکت ملی نفت ایران و شرکت ملی حفاری ایران 
بر مبنای اصول کنترل، نظارت، پایش و بهره دهی 
صائب باشد . موسوی گفت: اجرای دقیق مقررات 
به  کند  ظرفیت  ایجاد  تواند  می  وظایف  شرح  و 
شده  لحاظ  آن  در  ها  پتانسیل  همه  که   نحوی 
شرکت  مدیره  هیأت  رئیس  و  مدیرعامل   . باشد 
ملی حفاری ایران افزود: انضباط و  رعایت اصول و 
مقررات موجب احساس مسئولیت در تمام فعالیت 
های شرکت می شود و در بهبود کیفیت کارها اثر 
گذار خواهد بود و باید در سازمان نهادینه شود . 
اظهار  اینکه کیفیت یک اصل است،  بیان  با  وی 
کرد: توجه ویژه به کیفیت کالا و خدمات همسو 
با کمیت آن موجب افزایش راندمان شده و اصلاح 
رفتار سازمان و انضباط در کار، عامل رضایتمندی 
کارکنان می گردد . موسوی گفت: باید داشته های 
خود را حفظ کنیم و توسعه فعالیت های شرکت 
با این نگاه که خودگردان است در راستای اهداف 
شرکت ملی نفت ایران را ارتقاء بخشیم . مدیرعامل 
ایران  رئیس هیأت مدیره شرکت ملی حفاری  و 
مدیریت تدارکات و امور کالا را یکی از مدیریت 
های مهم سازمان عنوان کرد و بر پایش فعالیت 
های آن در جهت استفاده بهینه از ظرفیت ها و 
پاسخگویی به موقع به نیازهای عملیاتی تاکید کرد 
. در جریان این بازدید که مشاور عالی مدیرعامل 
از  و شماری  مدیره شرکت  رئیس هیأت  نایب  و 
مسئولان ستادی حضور داشتند مدیر تدارکات و 
امور کالا  و رئیس سیستم ها، روش ها و خدمات 
ضمن  پاورپوینت  ارایه  با  مدیریت  این  مکانیزه 
معرفی جامع بخش های مختلف این حوزه درباره 
گردش کالا، موجودی و ارزش کالاها و اقلام اعم از 

مصرفی و سرمایه ای توضیح دادند .

احتمال بهره برداری پروژه قطار شهری 
رشت تا پایان دولت

به گزارش امتیاز؛ مدیر پروژه قطار شهری 
شهرداری رشت گفت: شبانه روز در تلاش هستیم 
پروژه قطار شهری )تراموا(   رشت تا پایان دولت 
به  اشاره  با  محبتی  برسد.محمد  بهره برداری  به 
)تراموا( در رشت  پروژه قطار شهری  اجرای  روند 
اولویت های  مهمترین  از  یکی  تراموا  پروژه  گفت: 
شهرداری رشت بوده و شبانه روز در تلاش هستیم 
این پروژه تا پایان دولت به بهره برداری برسد .وی  
افزود: شهرداری رشت برای دریافت بودجه تصویب 
شده، شماره حساب مورد نظر از وزارت اقتصاد و 
دارایی درخواست کرده و اداره کل اقتصاد و امور 
دارایی استان گیلان مستندات مربوط به دریافت 
شماره حساب شهرداری رشت، سایر دستگاه های 
آوری و  را جمع  استان  اجرایی و شهرداری های 
که  است  کرده  ارسال  دارایی  و  اقتصاد  وزارت  به 
این  خانه  وزارت  سوی  از  شده  گرفته  ایرادات  با 
تصریح  است.محبتی  خورده  برگشت  مستندات 
کرد: شورای اسلامی و شهرداری رشت با پیگیری 
توسط نمایندگان شهرستان رشت در خانه ملت، 
هفته گذشته مستندات مربوط به دریافت شماره 
حساب از خرانه کشور را به وزارت اقتصاد و دارایی 
ارسال و نامه مربوطه نیز به بانک مرکزی ارسال 
شده است. مدیر پروژه قطار شهری شهرداری رشت 
تاکید کرد: علت تاخیر در دریافت بودجه پروژه قطار 
شهری مربوط به فقدان شماره حساب بانک مرکزی 
از سوی وزارت اقتصاد و دارایی و همچنین بانک 
مرکزی است و شهرداری و شورای اسلامی رشت 

هیچ کوتاهی در این زمینه انجام نداده است.

ستاد معین بازسازی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
استان اصفهان مستقر در سرپل ذهاب عنوان کرد؛
بررسی مشکلات پروژه 57۶ واحدی مسکن 

مهر شهید شیرودی شهرسرپل ذهاب 
به گزارش امتیاز؛ ستاد معین بازسازی بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی استان اصفهان مستقر در 
سرپل ذهاب ، جلسه ویژه مسکن مهربه منظورحل 
شهید  مهر  مسکن  واحدی  پروژه 5۷6  مشکلات 
شیرودی باحضور مهندس بازوند-استاندارکرمانشاه، 
استانداری،  عمرانی  سالاری-معاون  مهندس 
راه و شهرسازی  اداره  مهندس شریفی-مدیر کل 
استان،مهندس ریحانی پور-مدیرعامل بانک مسکن 
شهرستان  نیا-فرماندار  جمالی  مهندس  استان، 
سرپل ذهاب و مهندس دیمویی-رئیس ستاد معین 
بازسازی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان اصفهان 
در محل استانداری تشکیل گردید. به گزارش روابط 
عمومی ستاد معین بازسازی بنیاد مسکن انقلاب 
اسلامی استان اصفهان مستقر در سرپل ذهاب ، 
جلسه ویژه مسکن مهربه منظورحل مشکلات پروژه 
5۷6 واحدی مسکن مهر شهید شیرودی باحضور 
مهندس بازوند-استاندارکرمانشاه،مهندس سالاری-
شریفی-مدیر  استانداری،مهندس  عمرانی  معاون 
کل اداره راه و شهرسازی استان،مهندس ریحانی 
پور-مدیرعامل بانک مسکن استان، مهندس جمالی 
مهندس  و  ذهاب  سرپل  شهرستان  نیا-فرماندار 
دیمویی-رئیس ستاد معین بازسازی بنیاد مسکن 
انقلاب اسلامی استان اصفهان در محل استانداری 
تشکیل گردید.مهندس دیمویی اظهار داشت: تمام 
سعی و تلاش ستاد بازسازی بر این قرار است که 
پروژه با رعایت اصول فنی در ساخت و ساز، هرچه 

سریعتر تکمیل و تحویل متقاضیان گردد

عملیات اجرایی چهارمین حلقه 
حفاظتی ترافیکی شهر اصفهان آغاز شد

به گزارش امتیاز؛ چهارمین حلقه ترافیکی 
شهر اصفهان در مراسمی با حضور استاندار ، شهردار 
و جمعی از مسئولین و مدیران شهرداری اصفهان 
بزرگراه شهید  در  غیر هم سطح  تقاطع  احداث  با 
اردستانی آغاز شد.استاندار اصفهان در این مراسم با 
اشاره به موضوع کرامت انسانی اظهار داشت ،زمانی 
که از آلودگی ها کاسته و به مردم احترام گذاشته 
شود و در یک کلام زمانی که آرامش مردم فراهم 
شود، کرامت انسانی حفظ می شود. عباس رضایی 
افزود: افتخار می کنم در منطقه  ای که مشکلات 
ترافیکی، آلودگی هوا، عدم امنیت جانی و اتلاف 
وقت را شاهد بوده ایم پروژه مهمی آغاز شده که 
بیان  با  وی  می کند؛  رفع  را  از مشکلات  بسیاری 
اینکه بی شک آنچه مسلم است تمام اصفهان از 
محدوده پل غدیر تا پل شهرستان نیست، خاطر 
نشان کرد، اصفهان مناطق محروم هم دارد و اینکه 
شهردار، شورای شهر و نمایندگان  درفکر بودند تا 
این خدمات را در شرایط سخت اقتصادی از این جا 
آغاز کنند، قابل تقدیر است؛  شهردار اصفهان نیز 
احداث حلقه حفاظتی را توفیق بزرگی برای شهر 
اصفهان دانست وتصریح کرد مقرر شده طی یکسال 
آینده علیرغم شرایط سخت موجود به بهره برداری 
برسد، هر چند تاکید داریم در کمتر از یکسال در 
اختیار شهر و شهروندان قرار گیرد.به گفته نوروزی  
این حلقه حفاظتی محدوده شهر را مشخص کرده 
و اجازه توسعه بی رویه شهر را نمی دهد، همچنین 
و  را کنترل  ترافیک  تنظیم،  را  ورودی های شهر 
رفت و آمدها را تسهیل می کند؛ حلقه حفاظتی از 
اتلاف وقت مردم جلوگیری کرده و مصرف سوخت 
را کاهش می دهد؛ وقتی مصرف سوخت کاهش 
پیدا کند، آلودگی و ترافیک کاهش می یابد، وکاهش 
ترافیک نیزآرامش را به همراه خواهد داشت. گفتنی 
از  مجموعه ای  اصفهان،  حفاظتی  حلقه  است  
بزرگراه ها و تقاطع های غیرهمسطح است که از 
شرق این شهر از تقاطع غیر همسطح کارخانه قند 
آغاز می شود، شمال اصفهان را دور می زند و به 
شهر،  خمینی  همچون  اصفهان  اطراف  شهرهای 
درچه و شهر ابریشم می رسد.طول رینگ حفاظتی 
۷8.2 کیلومتر، عرض آسفالت در هر طرف محور 
19.60 متر برای هر باند تندرو و 9 متر برای هر 
باند کندرو است.تعداد خطوط عبور در این رینگ، 
تعداد  و  برگشت  خط  چهار  و  رفت  خط  چهار 
تقاطع های غیر همسطح 23 دستگاه و تعداد پل 
بزرگ هفت دستگاه است.از ۷8.2 کیلومتر مسیر 
رینگ حفاظتی، 45.8 کیلومتر آن در 11 منطقه 
از کلانشهر اصفهان و 28.6 کیلومتر آن در محدوده 
پنج شهر دولت آباد، خورزوق، خمینی شهر، درچه و 
ابریشم و 3.8 کیلومتر آن در محدوده فرمانداری ها 

قرار دارد.
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